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Privatizace veřejnoprávní televize

Poté co ho Blesk více než týden naháněl kvůli „nákladnému“ životnímu stylu, byl 
generální ředitel České televize Jiří Janeček donucen se včera zodpovídat před Ra-

dou ČT.  Sezval členy Rady k sobě domů, aby jim předvedl, že si nežije nad své 
příjmy. Zřejmým vysvětlením náhlého zájmu médií o jeho BMW, obří motorku a 

menší sbírku drahých hodinek je stále se vracející téma privatizace České televize. 
Petr Štěpánek (ODS), člen Rady ČTÚ, letos v červnu v Právu nadhodil téma prodeje 

ČT1 a ČT Sport, později to po ně papouškoval i premiér Petr Nečas  na Aktuálně. 
Samozřejmě existuje i jiné vysvětlení zájmu vydavatelství Ringier o Janečkovy 
majetkové poměry: může to být obyčejná závist anebo jen snaha prodat noviny. 
Každopádně stojí za povšimnutí, že jsou si momentálně zájmy majitelů médií, 

zadavatelů inzerce rychloobrátkového zboží a některých politiků ohledně prodeje 
části veřejnoprávní televize blízké jako nikdy předtím.  
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